
Inkommen fråga till årsstämman (behandlas på extrastämman) 

Styrelsen vill rådfrågan stämman angående elfordon och möjligheten att 

kunna ladda dem 

Bakgrund 

Styrelsen har under 2020 tillsammans med några medlemmar haft en arbetsgrupp som har 

undersökt möjligheten att kunna erbjuda våra medlemmar möjligheter att ladda sina elfordon. Då vi i 

vårt nya anläggningsbeslut inte har med laddstationer/stolpar för elfordon så kan vi idag inte uppföra 

laddstationer/stolpar. 

Våra garage är i dagsläget i behov av underhåll. Elcentralerna behöver uppdateras för att följa 

regelverk. Vi behöver även byta ut/måla plåten på tak och väggar på flera ställen. 

Vi i styrelsen vill undersöka möjligheten att renovera de elektriska installationerna i våra garage samt 

omfördela den elektriska kraftmatningen från föreningen till fastighetsägaren. Vi vill även undersöka 

intresset för att eventuellt bygga ut garagen så de blir större.  Innan vi påbörjar dessa undersökningar 

så vill vi rådfråga våra medlemmar.  

 

Fråga 1 Vilket av dessa påståenden stämmer bäst in på dig: 

 

a) Jag vill ha möjligheten att kunna ladda ett elfordon i mitt befintliga garage. Jag vill även ha 

möjligheten att kunna ha frysbox eller dylikt i mitt garage. Jag förstår att elen jag använder 

kommer att bekostas av mig via min egen elcentral i min fastighet.  

 

b) Jag vill ha möjligheten att kunna ladda elfordon. Dock tycker jag att dagens garage är för små 

och jag skulle vilja att föreningen bygger nya, större garage. Jag förstår att elen jag använder 

kommer att bekostas av mig via min egen elcentral i min fastighet, tillägg 

 

c) Jag tycker inte att vi ska undersöka möjligheten att ladda elfordon i våra garage utan satsa på 

några gemensamma laddstolpar på en eller ett par parkeringar. Den som laddar en bil betalar 

själv för den kostnaden. 

 

d) Jag tycker vi bordlägger frågan några år i väntan på att samhällsutvecklingen visar vart vi är 

på väg i frågan om elbilar och laddstolpar i var mans hem. 

 

Fråga 2 Hur mycket skulle du som fastighetsägare vilja investera i ditt garage? 

a) Ingenting   

 

b) 15 000 SEK – 60 000 SEK 

 

c) 60 000 SEK – 100 000 SEK 

 

d) 100 000 SEK - 140 000 SEK 

 

 

/ Styrelsen Slättenhus Gemensamhetsanläggning 


